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Dansk Køre Selskabs ordinære generalforsamling
den 14. november 2024

Referat:

1. Valg af dirigent 
Henrik Nakskov – rettidig indkaldt
Stemmetællere – Hans Henrik Nielsen, Lars Monk

2. Formandens beretning
Godkendt 

Velkommen til Generalforsamling 2024.
Valg af dirigent: vi foreslår Henrik Nakskov.

Bestyrelsen er bekendt med 2 dødsfald blandt vores medlemmer. Jeg vil bede forsamlingen rejse 
sig og mindes Poul Pedersen og Helmer Bredfeldt.

Bestyrelsen har afholdt 6 møder i 2024 og der har været 6 arbejdsweekender. Vores 
Rævebjergområde er blevet passet omhyggeligt med utallige græsslåninger.

25. februar 2024 blev Maraton Cup aflyst pga. kværke.

Fra 1. til 5. maj afholdt vi Internationalt Stævne og Landsstævne med 96 deltagere.
Det var CAI-1 og CAI-2 for children, juniorer under 25 år. Ud over vores danske kuske deltog kuske 
fra Sverige, Norge, Finland og Holland.

Fra 23.-28. juli blev der afholdt Europamesterskaber for Children og Juniorer på Flyinge i Sverige. 
Fra Danmark var der 11 deltagere, 6 kom fra DKS, nemlig Silas Kirkeskov Møller, Kimmie 
Rasmussen, Andrea Kjerside, Mette Grimbühler, Rikke Ruus og stort tillykke til Maria Buchwald 
som blev Europamester.

4. august afholdt vi 5. afdeling af Dressur og Top Cup sammen med Kalundborg Køreforening med 
28 deltagere. 

Fra 21.-25. august var Dansk Køre Selskab vært for 56 kuske ved Dansk Køreforbunds 
Mesterskaber der blev afviklet på Rævebjerg. Mange tilskuere havde fundet vej til det vellykkede 
arrangement. Tea og Susanne stod for succesfuld forplejning under hele stævnet, bistået af 
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hjælpere.

21. august var der Concour de Tradition på Ledreborg Gods med mange starter. Derfor en stor tak 
til Charlotte Slebo, Pernille Prip og Kjeld Anholm.

31. august var der ”Fri leg” fra kl. 14 på Rævebjerg for DKS medlemmer og hjælpere. Kørebanen 
blev brugt til diverse legetiltag, mens festudvalget sørgede for udsmykningen af materialehallen, 
hvor Stine og Martin leverede hestevognslysekroner, der satte prikken over i’et. Fuglebjerg 
Forsamlingshus leverede helstegt pattegris. Varm tak til Ane, Majken, Liselotte, Tea med flere. 

Fra 22.-24. september deltog 20 DKS’er som parkeringsvagter ved Mørkøv Kræmmermarked.

Pløjestævnet blev aflyst på grund af for få deltagere, men de interesserede fik tilbud om deltagelse 
i Sjællands Mesterskabet i pløjning hos Karen og Jørgen Ahrent i Hornbæk den 26. oktober. 

Næste års aktiviteter begynder allerede nu med isolering af hallen fordi Concordia Fonden har 
bevilget midler, så vi kan gå i gang med det samme.

I januar afholder vi maraton cup i Vipperød.
Første weekend i maj har vi Internationalt Kørestævne på Rævebjerg.
Uge 30 er der Ferielejr på Rævebjerg.
Uge 34 er der Kørestævne på Rævebjerg.
Uge 43 er der Pløjestævne i Hornbæk for minimum 6 pløjere.
Uge 46 Generalforsamling. 

Som afslutning på min beretning vil jeg gerne takke for trofaste hjælpere gennem hele året. Særlig 
tak til næsten fastboende hjælpere på Rævebjerg og Mørkøv Kræmmermarked.
Dernæst tak til bestyrelsen for overbærenhed og godt samarbejde.
Stor tak til vores sponsorer og en særlig varm tak til Concordia Fondet i 2024.

3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab
Godkendt

4. Fastsættelse af kontingent
Samme som 2024

5. Forslag fra bestyrelse og medlemmer
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Ingen

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer
På valg er: Niels A. Jensen - ønsker genvalg - genvalgt

Lars Nielsen - ønsker genvalg - genvalgt
Mette Buchwald - ønsker genvalg - genvalgt
Janna Eliasen - ønsker ikke genvalg 

Opstillet: Annette Engberg Nielsen – valgt

7. Valg af Suppleanter:
På valg er: Josefine Frost - ønsker genvalg - genvalgt

Claus Hansen - ønsker genvalg - genvalgt

8. Valg af revisor:
På valg er: Peter Kongsted - ønsker genvalg - genvalgt

9. Valg af revisorsuppleant:
På valg er: Karen Ahrendt-Jensen - ønsker ikke genvalg

Annette Vinther Krøyer - valgt

10. Uddeling af pokaler m.m.
- DM – Hans Henrik Nielsen, Mie Mosegaard, Maria Buchwald – Blomster
- Mesterskab u 25 – Kimmie Rasmussen og Rikke Ruus – Blomster
- SM pløjning – Kjeld Anholm – Blomster
-Rævebjergpokalen – Pernille Prip, Charlotte Slebo og Kjeld Anholm
- Hjælperpokalen – Køkkenholdet til DM 
-Groom pokalen – Josefine Frost

11. Eventuelt
 Fanebærer – Claus Jensen holder som fanebærer. Niels Giversen opfordrer til, 

at man kan melde sig til en i bestyrelsen
 Jan Eliasen – Parkering på Mørkøv marked: DKS er blevet tilbudt at blive en 

større del af parkeringsholdet på markedet. Der skal bruges 30-35 personer 
hen over hele weekenden. Vi kan tjene 35-40.000 kr. 
Stor tak til hele hjælperholdet/græsholdet. Der er altid pænt på Rævebjerg.

 Hans Henrik Nielsen – stor opbakning og dejligt at køre til Flyinge for at se de 
unge kuske.
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Samt stor ros til DKS for afvikling af DM/FM, dejligt med mulighed for at købe 
mad. Stor tak til konkurrenter for tæt konkurrence.

 Ferieuge – Udo Buchwald informerer om uge 30, samme vilkår som 2023. Alle 
skal byde ind med arbejde. Minimum 10 kuske for at det bliver gennemført.

 Henning Clausen – Int stævne 30/4-4/5 2025. Bliver dyrere næste år fordi 
dommere, dyrlæge mm bliver dyrere at booke.
- DKS ansøger muligvis om at afholde VM for ponyer i 2027. Henning opfordrer 
hjælpere til at melde sig. Budget skal indsendes til FEI primo december 2024.
Der er brug for sponsorer til dette samt til Em for pony 2025 i Rumænien.

 Jan Eliasen – meddeler, at der skal bygges en forhindring 8, samt ændringer af 
nuværende forhindringsanlæg. Hjælpere må gerne henvende sig.

 Lise Lotte Wattson – første tirsdag i de næste måneder er der samling i 
biblioteket fra kl. 18. 

 Henriette de Cros Dich – vedr. sponsorindsamling: opfordrer til, at man kan 
melde sig til, at hjælpe med at finde flere sponsorer. 

Referent Annette Engberg Nielsen


